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Algemene leden vergadering 
30 oktober 2012 
20.00 uur 

Dorpshuis  “de Veenkluit “ te Tienhoven 
 

Agenda 
 
19.30 uur   1.  Ontvangst met gratis kop koffie. 
 
20:00 uur  2.  Welkom en opening - voorzitter P. Walhof 
 
20:10 uur  3. Ommetje Tienhoven 

Als beleidadviseur natuur, landschap en LOP, afdeling Ruimtelijke 
Ontwikkeling van gemeente Stichtse Vecht, geeft Niels van den Berg, 
informatie over het “ommetje”  voor de kern Tienhoven opgenomen in de 

herinrichting van de Bethunepolder. 
 

21:00 uur      Pauze 
 
21.10 uur  4.  Notulen 2011, Financieel Jaarverslag, Bestuur en Begroting 

• Goedkeuring Notulen ALV, gehouden op 10 november 2011  
• Financieel verslag 2011: toelichting door penningmeester,  

verslag kascommissie en goedkeuring financieel verslag 2011 
• Benoeming kascommissie 2013 
• Aftreden en herbenoeming Bert van de Bunt  

 
4.  Jaarprogramma / begroting 2013 

 
22.00 uur  Gezellig drankje en napraten 
 
Welkom  

Pieter opent de vergadering en heet iedereen op deze vergadering hartelijk welkom.  

Vanuit gemeente Stichtse vecht is gebiedsregisseur, afdeling Wijken en Kernen, Irene 

Kirch aanwezig. Vanuit het bestuur heeft Mona Toet zich afgemeld. 

Er zijn geen toevoegingen op de agenda. 

De voorzitter geeft het woord aan Niels van den Berg. 

 

Ommetje Tienhoven 

Als beleidadviseur natuur, landschap en LOP, afdeling Ruimtelijke Ontwikkeling van 

gemeente Stichtse Vecht, kwam Niels van den Berg vertellen wat met Ommetje Tienhoven 

wordt bedoeld. Het is een pad, een wandelpad, voor het uitlaten van honden in de 

Bethunepolder; er komen dan ook 2 bakken te staan om de hondenpoep in te deponeren. 

Het is de bedoeling dat het pad komt te liggen tussen de Middenweg en het 

polderpad/Meeuwesenlaantje, net achter de sportvelden langs en dan zou er nog 

eventueel een knik in het pad komen achter de huizen tussen de scholen en het polderpad. 

Er werd gezegd dat het pad zo'n 60 meter achter de tuinen zou komen te liggen  

(een inschatting daar de kaart niet op schaal was getekend).  

Niels van den Berg vertelde verder dat het pad, het loopgedeelte zo'n 80 cm breed,  
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tussen 2 sloten komt te liggen, de bestaande sloot en een nieuw te graven sloot er 

evenwijdig aan. Het pad zou ook een stuk hoger komen te liggen, op een soort dijk,  

daar de grond van de nieuwe sloot wordt gebruikt als basis voor het pad en verder zou het 

verstevigd worden met steenslag om de maaimachines te kunnen dragen.  

 

Het plan bleek al in een vergevorderd stadium te zijn, reeds goedgekeurd door de raad. 

Voor de meeste mensen in de zaal was het een volkomen verrassing.  

Er kwamen dan ook veel kritische vragen uit het publiek. Wat als we nee zeggen tegen  

dit plan? Wie gaat het betalen? Hoe is dit plan tot stand gekomen? Waarom een 

hondenpad? Het Meeuwesenlaantje, wat gebeurt daarmee? Hoe gaan we verder? 
Wat als we nee zeggen? Het antwoord daarop van Niels van den Berg was dat het plan  

al door de raad is goedgekeurd. een Bezwaar kan door betrokkenen worden ingediend 

wanneer de vergunning wordt aangevraagd. Wel werd aangegeven dat de kans op 

toekenning klein zal zijn aangezien het grond van gemeente betreft. 
Wie gaat het betalen? Daarop was het antwoord dat het wordt betaald uit het budget  

voor de herinrichting van de Bethunepolder. Alleen de 2 bakken voor de hondenpoep  

en het onderhoud van het pad zou voor kosten van de gemeente komen. 
Hoe is dit plan tot stand gekomen? Hierop werd gezegd dat het in een laat stadium aan 

het einde van de herinrichtingsgesprekken met de werkgroepbesproken is. Dus na de 

Inloopavond, Bestemmingsplan landelijk gebied die op 7 maart dit jaar in het Dorpshuis is 

gehouden. Dit werd door Ko Grootendorst ook bevestigd. 
Het Meeuwesenlaantje is een kerkenpad, dat zal dus altijd toegankelijk blijven voor 

wandelaars. 
Hoe gaan we verder? Daarover werd opgemerkt door de Voorzitter van BTOM een vinger 

aan pols zal houden. 
Een enkeling vond het een aardig plan maar de meesten waren toch heel kritisch, vooral  

over de totstandkoming en communicatie door de gemeente hierover.  
 
Notulen 2011, Financieel Jaarverslag, Bestuur en Begroting 

De doelstellingen zijn nog steeds hetzelfde: 

het bevorderen en in stand houden van goede contacten met de vele andere verenigingen  

het actief participeren in, en/of het zelf organiseren van activiteiten gericht op de 

bescherming van de flora en fauna; 

het behouden van het specifieke dorpskarakter van Tienhoven en Oud-Maarsseveen; 

het bevorderen van relevante initiatieven die het welzijn en de maatschappelijke 

betrokkenheid van inwoners bij Tienhoven en Oud-Maarsseveen bevorderen. 

 

Werkgroepen 

Communicatie 

De papieren uitgave van de Dwarskijk zal mogelijk worden vervangen door een digitale 

uitgave om rekening te houden met de beperkte inkomsten en verminderde subsidie. In 

2013 is onze doelstelling de Dwarskijk 4x uit te geven. Indien wij echter een sponsor 

vinden, zal ook de papieren uitgave worden uitgebracht.  

Jan en Bert hebben een presentatie gegeven bij de gemeente om de communicatie naar 

de bewoners en verenigingen te verbeteren, gebruikmakend van een nieuwe uniforme 

website in alle kernen en de mogelijkheid voor feedback van de bewoners op de website.  

 

In dit jaar hebben wij weer een aantal informatieavonden gehad, deze stonden vooral in 

het teken van het bestemmingsplan. 

Ook in 2013 verwachten we verschillende informatie avonden. Thema’s die naar onze 

verwachting zeker aan de orde zullen komen zijn: Toekomst visie Stichtse Vecht voor de 

kern Tienhoven, Verkeer en veiligheid, Herinrichting Bethune, vliegveld Hilversum. 
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Convenant met gemeente Stichtse Vecht 

Het convenant heeft als doel: 

• De samenwerking tussen bewonersgroepen en gemeente te versterken 

• Uitgangspunten en randvoorwaarden voor samenwerking vast te stellen 

• Heldere afspraken te maken over wederzijdse inspanning, informatievoorziening en 

betrokkenheid 

Het college van de gemeente Stichtse Vecht heeft de volgende doelstelling geformuleerd 

voor het gebiedsgericht werken: 

• We verbeteren en behouden de fysieke en sociale leefbaarheid. 

• Het gemeentelijk beleid doet recht  aan de eigenheid en identiteit van de dorpen en 

wijken en sluit aan bij de prioriteiten die de bewoners stellen in en aan hun 

leefomgeving.  

• We stimuleren  de eigen verantwoordelijkheid, eigen kracht, creativiteit en 

betrokkenheid van (georganiseerde) inwoners.  

• Door onze manier van werken verkleint de afstand tussen inwoners en overheid. We 

nemen de inbreng van bewoners serieus, mensen voelen zich gehoord.  

 

Ouderen 

Ieder woensdag ochtend is er de koffie ochtend. In 2013 zullen weer sprekers worden 

uitgenodigd en zal ook de 2e Nationale Ouderdag worden gevierd. 

 

Natuur 

Marvin Egberts, vertegenwoordigt de BTOM in de klankbordgroep Vliegveld Hilversum en in 

de Stuurgroep Herinrichting Bethune.  

Samen met Bert van der Tol en Natuurmomenten zullen weer verschillende activiteiten 

worden georganiseerd.  

De ontwikkeling rondom de Strook zal nauwlettend worden gevolgd.  

 

Verkeer en Veiligheid 

De meeste aandachtspunten die wij met de gemeente hebben besproken, zoals 

fietsveiligheid, wegversmallingen, snelheidsbeperking, sluipverkeer, oplossing voor 

seizoensverkeersdrukte zijn tot op heden nog niet afgehandeld. 

Jacobine Klijberg is niet langer onze gebiedsregisseur, zij had veel problemen om intern  

bij de gemeente zaken voor elkaar te krijgen, Irene Kirch heeft haar taken overgenomen 

en we hopen met haar steun in 2013 goede vooruitgang te gaan boeken. 

Na overleg met de BTOM heeft Wethouder Wiersema aangegeven om een onafhankelijk 

deskundige te vragen om een aantal opties in kaart te brengen hoe de verkeerssituatie 

verbeterd kan worden. 

 

Op dit moment bestaat de samenstelling van uw bestuur uit:  

Pieter Walhof, Voorzitter, taak algemeen, brandweer, politie 

Bert van der Bunt, Secretaris, communicatie, ouderen, digitaal loket, bibliotheek 

Petra de Groot, Penningmeester, Jeugd, sponsoring, kinderdagopvang, horeca 

Mona Toet, Bestuurslid, Verkeer & Veiligheid, Leefbaarheid, Toerisme & sport 

Eric van Zelm, Bestuurslid, Regionale samenwerking, Gemeentelijke zaken. 

Daarnaast zijn actief in de volgende portefeuilles: 

Jan Molhuysen, Bestuursadviseur, Communicatie & secretariaat 

Marvin Egberts, Natuur & Milieu, vertegenwoordiger BTOM Stuurgroep Bethune en  

Klankbordgroep Vliegveld Hilversum 

Dik Roelofsen, Verkeer & Veiligheid , vertegenwoordiger BTOM Verkeer & Veiligheid 

 

Notulen 2011, Financieel verslag, bestuur 

150 families zijn geregistreerd als lid van de BTOM. 
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38 leden zijn aanwezig op de vergadering. 

 

➢ Goedkeuring ALV notulen 2011 

Er zijn geen opmerkingen over de ALV notulen van 2011 en is goedgekeurd door de 

Algemene ledenvergadering. 

 

➢ Goedkeuring financieel jaarverslag 2011 

Er zijn geen opmerkingen over het financieel jaarverslag 2011 en is goedgekeurd door  

de Algemene ledenvergadering. 

 

➢ Kascontrole 2011 

De kascommissie bestaande uit Richard Klomp en Madeleine van Rijnberk hebben 

kascontrole uitgevoerd en goedgekeurd. Madeleine gaat het bestuur van de BTOM 

versterken en kan in 2013 geen kascontrole uitvoeren. Zij wordt hartelijk bedankt voor 

haar werkzaamheden en Louis de Vocht neemt haar taak over.  

Er zijn geen opmerkingen en de aanwezige leden gaan hiermee akkoord. 

 

➢ Nieuw bestuurslid. 

Als nieuw bestuurslid wordt Madeleine van Rijnberk geïntroduceerd. Madeleine neemt al 

enige tijd deel aan de BTOM vergaderingen en zal zich o.a. inzetten waar het de contacten 

met de gemeente Stichtse Vecht betreft.  

Er zijn geen tegenstemmers en de aanwezige leden hebben geen opmerkingen  

en gaan akkoord met de benoeming van Madeleine als nieuwe bestuurslid van de BTOM.  

 

➢ Aftreden, herbenoeming Bert van de Bunt. 

Volgens het reglement, treedt Bert af als secretaris.  

Er zijn geen tegenstemmers en de aanwezige leden hebben geen opmerkingen  

en gaan akkoord met de herbenoeming van Bert als secretaris van de BTOM. 

  

Jaarprogramma 2013 en begroting 

De begroting van 2013 laat een negatiefsaldo zien van € 150,00. Wij gaan ervan dat dit 

negatieve saldo kan worden aangevuld door sponsoring en donaties. 

Er wordt opgemerkt dat een negatief saldo financiële consequenties kan hebben voor de 

verenigingen en dat wij een reserve moeten opbouwen. Wij streven in 2013 naar financiële 

sponsoring, vooral voor de nieuwsbrief en het verleden heeft aangetoond dat de 

benoemde kosten niet altijd worden gemaakt. 

 

Afsluiting 

Volgens traditie sluit Jan Molhuysen, op zijn eigen wijze de vergadering en  

bedankt het bestuur voor hun inzet in het afgelopen jaar.    

Lid zijn van een bestuur is energie steken in een vereniging, ten bate van anderen of om 

er zelf een doelstelling te realiseren. 

Energie ergens insteken dus!  Menselijke energie zou je kunnen vergelijken met de energie 

uit het stopcontact, je wil iets in beweging zetten. 

Nu hebben wij wisselstroom, vroeger was dat gelijkstroom, één partij had het meestal 

voor het zeggen. 

Wisselstroom wil zeggen: Een gelijkwaardige stroom energie tussen partijen, twee 

verschillende polen verdelen. Geven en nemen dus, tussen mensen die samen een doel 

willen bereiken. Voorbeeld; het convenant tussen de gemeente ‘Stichtse Vecht’ en de 

BTOM over samenwerken kunnen zijn. 

Energie van het BTOM bestuur en de Gemeente moet stromen van de ene naar de andere 

partij om samen een doelstelling of resultaat te bereiken. 
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Hierna reikt Jan een verbindingsstekker aan het leden van het bestuur, dit symboliseert 

die wisselwerking, DAT GEVEN EN NEMEN dus tussen partijen. 

 

Pieter bedankt de aanwezigen en uitnodigt hen uit voor een drankje aan de bar. 

 

 

Daar minder dan de benodigde 50% van de leden aanwezig zijn, moet een  

volgende ledenvergadering worden uitgeschreven om de besluiten die zijn genomen  

te bekrachtigen. 

 

 

 

 


